
 برنامه ریزی فولاد مباركه 
برای توزیع 26 هزار اصله نهال

اصفهان – فایزه مرادیان: فولاد مبارکه در ادامه مشارکت در 
طرح ملی کاشت یک میلیارد درخت و علاوه بر اجرای پروژه تولید 
3 میلیون اصله نهال و تحت پوشش دادن مقدار 1022 هکتار از 
اراضی متعلق به اداره کل منابع طبیعی استان در شهر طالخونچه، 
هم زمان با هفته منابع طبیعی و روز درخت کاری، برای توزیع 26 

هزار اصله نهال بین کارکنان خود برنامه ریزی نموده است.
سید محمدجواد مجیدی، مدیر مدیریت شهری فولاد مبارکه 
اقدامات فولاد مبارکه در زمینه درخت کاری و اهتمام این شرکت 
به توسعه پایدار گفت: توجه به محیط زیست و اهتمام به حفظ و 
پایدار محسوب می گردد که طی  ارکان توسعه  ازجمله  ارتقای آن 
چند دهه اخیر همواره به عنوان یکی از محورهای اصلی تأثیرگذار 
فعالیت های صنعتی  و  برنامه ها  تعیین  و  تدوین  تعیین کننده در  و 
در سطح جهان و تعریف مناسبات اقتصادی بین الملل مورد توجه 

بوده است.
در این راستا شرکت فولاد مبارکه نیز با تعریف فلسفه وجودی 
خود تحت عنوان »شرکتی مسئولیت پذیر برای خلق آینده بهتر« و 
کسب جایگاهی جهان تراز در افق اقتصادی خود، طبعاً می بایست در 
حوزه های مختلف رویکردی متناسب با فسلفه وجودی و چشم انداز 
امر همانند دیگر حوزه های فعالیت  این  اتخاذ کند که  ترسیم شده 
سعی  و  گرفته  قرار  مدنظر  نیز  شهری  مدیریت  واحد  در  شرکت 
سبز  فضای  قسمت  در  واحد  این  برنامه های  تا  است  بوده  این  بر 
استانی و حتی  به صورت منطقه ای،  ابعاد فولاد مبارکه  با  متناسب 

فرااستانی تعریف گردد.
فعالیت های  زیست محیطی  جنبه های  به  توجه  با  افزود:  وی 
مرتبط با توسعه فضای سبز و تأثیر آن در خلق آینده ای بهتر برای 
و  حمایت ها  با  استقرار شرکت،  محل  منطقه  انسانی  محیط زیست 
اقدامات مناسبی جهت حضور مؤثر  ارشد شرکت  هدایت مدیریت 
استان صورت  محیطزیستی  برنامه های  با  ارتباط  در  مبارکه  فولاد 
گرفته که اجرای دو پروژه مرتبط با طرح ملی کاشت یک میلیارد 

درخت ازجمله مهم ترین آن ها بوده است.
با اداره کل منابع  وی یادآور شد: طی همکاری صورت گرفته 
طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان در سال جاری، شرکت فولاد 
مقدار  نهال،  اصله  میلیون   3 تولید  پروژه  اجرای  بر  علاوه  مبارکه 
1022 هکتار از اراضی متعلق به اداره کل منابع طبیعی استان در 
داده  قرار  بادام کوهی  دیم  کشت  پوشش  تحت  را  طالخونچه  شهر 
تحقق  صورت  در  انجام شده،  اولیه  رایزنی های  اساس  بر  و  است 

شرایط لازم طی سال آتی نیز این همکاری ها ادامه خواهد یافت.
مبارکه  فولاد  شرکت  نیز  درون سازمانی  حوزه  در  همچنین 
ضمن ایجاد فضای سبزی به وسعت 1500 هکتار معادل 43 درصد 
عرصه فولاد مبارکه که بسیار فراتر از الزام قانونی )25 درصد عرصه 
محل فعالیت واحد صنعتی( زمان احداث شرکت بوده است، سالانه 
با صرف هزینه قابل توجه، جهت ایجاد تأثیرات زیست محیطی مثبت 

در منطقه اقدام نموده است.
مدیر مدیریت شهری فولاد مبارکه گفت : امسال نیز همانند 
سال 1401 نسبت به توزیع نهال بین همکاران اقدام خواهیم کرد 
و حدود 25 هزار اصله نهال های مثمر و حدود 1000 اصله نهال 
سرو شیراز که نماد آزادگی و پایداری است، بر اساس نظرسنجی 

انجام شده بین همکاران محترم توزیع خواهد شد.

استاندار گلستان :

 دولت قاطعانه از مطالبات به حق مردم 
دفاع می كند

استاندار گلستان اظهار کرد: جابجایی 6 روستای واقع در کاسه 
بود  تپه  مراوه  شهرستان  و  گلیداغ  شهر  مردم  مطالبه  چایلی  سد 
و  گرفت  قرار  توجه  مورد  محترم جمهور  ریاست  دوم  در سفر  که 
خوشبختانه دولت قاطعانه از مطالبات به حق مردم دفاع می کند.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی استانداری گلستان دکتر علی محمد 
زنگانه امروز شنبه 1۹ اسفند در مراسم آغاز طرح آماده سازی سایت 
400 هکتاری برای جابجایی 6 روستای کاسه سد چایلی مراوه تپه 
گفت: جابجایی این روستاها در 3 سایت و در زمینی به وسعت 400 
هکتار زمینه تسریع در عملیات اجرایی سد را فراهم می آورد.وی 
افزود: تلاش تمامی دستگاه های مرتبط برای جابجایی 6 روستا و 
است.استاندار  ضروری  چایلی  سد  آبگیری  عملیات  آغاز  همچنین 
جدید  های  سایت  جانمایی  خوشبختانه  کرد:  تصریح  گلستان 
بخوبی انجام شده و ظرفیتی برای گردشگری در حوزه آب است که 
امیدواریم بتواند زمینه اشتغال و حضور گردشگران را فراهم نماید.
دکتر زنگانه خاطر نشان کرد: تاکنون منابع آب شرب استان از سفره 
های آب زیر زمینی تامین شده و سد نرماب اولین سدی است که 
از آن برای تامین آب شرب استفاده می شود و امیدواریم تا پایان 
دولت سد چایلی را نیز به چرخه آب شرب استان وارد نماییم.وی 
ادامه داد: مشارکت مردم مراوه تپه در تمامی انتخابات های گذشته 
اسفند   11 انتخابات  در  خوشبختانه  و  بوده  گسترده  و  چشمگیر 
نیز همچون گذشته با تلاش علما در کنار انقلاب بودند.وی تاکید 
کرد: گلستان در مسیر پیشرفت قرار دارد و توانسته این در دولت 
امیدواریم  و  برسیم  درصد   3 مثبت  رشد  به   5 منفی  از  سیزدهم 
زنگانه  .به گفته دکتر  بزنیم  رقم  نیز  را  مثبت 3  از   ۸ مثبت  رشد 
اعتبارات تملک دارایی استان از مجموع 4 همت در 2 سال انتهایی 
دولت قبل به 16.3 همت در 2 سال اول دولت سیزدهم رسید.وی 
گفت: در مسیر رشد استان برای رسیدن به میانگین درآمد کشور 
نیازمند 224 همت سرمایه گذاری بودیم که تا کنون 166 همت 

سرمایه گذاری محقق شده است.

 شناسایی 139 فقره انشعاب آب غیر مجاز 
در منطقه براان و كراج در اصفهان

فقره   13۹ تاکنون  سال  ابتدای  از  قاسمی:  لیلا   – اصفهان 
انشعاب آب غیر مجاز در منطقه براان و کراج شناسایی شد.

مدیر آبفای براان و کراج با بیان اینکه انشعاب های غیرمجاز 
افزایش بی رویه مصرف آب می شود، گفت: در یک سال  موجب 
اخیر سعی شده با شناسایی انشعابات غیر مجاز و تعویض کنتورهای 
فرسوده و اصلاح و بازسازی شبکه های فرسوده آب ازهدر رفت آب 

جلوگیری شود.
حمید رضا شمس زاده افزود: با اقداماتی که در یک سال اخیر 
هدر  گرفت،  قرار  کار  دستور  در  آب  رفت  هدر  از  جلوگیری  برای 
رفت آب از 45 درصد در منطقه براان و کراج به 2۹ درصد کاهش 

یافته است.
وی اصلاح و بازسازی شبکه های فرسوده آب را در کاهش هدر 
رفت آب در این منطقه بسیار موثر برشمرد و اظهار داشت: در سال 
جاری بیش از 13 کیلومتر از شبکه فرسوده آب منطقه یازسازی 
شد، این درحالیست که 350 کنتور فرسوده آب در منطقه شناسایی 

شده است که درصدد تعویض آنها هستیم.
بیش  تاکنون  اینکه  بیان  با  کراج  و  براان  منطقه  آبفای  مدیر 
اظهار  است  شده  واگذار  منطقه  این  در  آب  انشعاب  هزار   30 از 
کرد: تمام تلاش ها جهت تامین آب شرب پایدار برای جمعیت 4۹ 
هزار نفری در منطقه براان و کراج در دستور کار قرار دارد، این در 
حالیست که در چند ماه اخیر ساخت مخزن 500 مترمکعبی برای 

روستای منشیان نیز عملیاتی شده است.
شمس زاده به زیر ساخت های موجود برای تامین پایدار آب 
شرب در منطقه براان و کراج اشاره کرد و افزود: برای تامین پایدار 
آب شرب این منطقه اجرای 1۷ کیلومتر خط انتقال و 6۹ کیلومتر 
 ۹  ، مکعب  متر   ۷00 ظرفیت  با  مخزن   3  ، اجراشد  توزیع  شبکه 
مخزن هوایی با ظرفیت 300 متر مکعب و 2 فقره ایستگاه پمپاژ آب 

نیز احداث و در مدار بهره برداری قرار دارد.

اخبار
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مشهد- نجمه فتح پور: مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهرداری مشهد گفت: ما قشر خاصی را جامعه هدف قرار نداده ایم، جامعه 
سازمان  آلات  ماشین  و  تجهیزات  است.  سنین  تمام  و  اقشار  تمام  ما  هدف 
و  ترموفن  متری،   ۷2 بالابر  نردبان  است.  برتر  کشور  در  مشهد  آتش نشانی 

کپسول اکسیژن همراه، در میان سازمان های کلان شهرها بی نظیر است. 
سالن  در  که  رسانه  اصحاب  با  خبری  نشست  در  کافی نیا  رضا  حمید 
ایستگاه   56 دارای  مشهد  شهر  گفت:  شد،  برگزار  مشهد  شهرداری  شهدای 
عملیاتی دارد که پنجاه و ششمین ایستگاه در 1۷ اسفند امسال همراه 143 
دستگاه تجهیزات با هزینه 100 میلیارد تومان افتتاح شد. سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شهرداری مشهد هزار و ۷00 نیروی اداری و عملیاتی دارد 

که بصورت 24 ساعته بالغ بر 100 خدمت را به شهروندان ارائه می نمایند. 
که  بوده  ثانیه   33 و  دقیقه   4 سازمان  در  حریق  میانگین  افزود:  وی 
استاندارد آن بین 4 تا ۷ ثانیه است. در یک سال گذشته 21 هزار عملیات 
داشتیم که بطور میانگین روزانه 63 عملیات و 2 هزار تلفنی بوده است. در 
این مدت 133 هزار تماس مزاحمی و 2۹۸ هزار تماس اشتباهی برقرار شد. 
در سازمان آتش نشانی مشهد 121 هزار آموزش شهروندی انجام شده و 14 
هزار آتش نشان داوطلب تربیت گردیده که از آقایان در عملیات و از خانم ها 

در آموزش استفاده می گردد. 
کافی نیا با بیان اینکه یکی از اهداف سازمان آتش نشانی، توسعه فرهنگ 
ایمنی است. ادامه داد: هدف این است با آتش نشان داوطلب فرهنگ ایمنی 
ارتقاء پیدا کند. آتش نشان داوطلب یک شهروند است و قبل از حضور ما سر 
و کمک  دارد  اقشار وجود  تمام  در  داوطلب  نشان  آتش  است.  صحنه حاضر 

می کند تا اطفای حریق شکل بگیرد.  
مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری مشهد اظهار 
کرد: در بخش رضایت مندی شهروندان یکی از خدمات خوبی که انجام گرفته، 
خدمات غیر حضوری به شهروندان و نظارت ساختمان بود. شهروندان در سه 
مرحله پروانه، پابان کار و عدم خلاف باید از سازمان استعلام بگیرند. قبلا این 

روند بصورت حضوری بود که 60 روز طول می کشید، اما اکنون بصورت غیر 
حضوری و به مدت 24 ساعته رسیده است. 

قالب  در  کودکان  ویژه  ایمنی  مسابقه  برگزاری  به  اشاره  با  نیا  کافی 
موضوعات تخصصی همراه جوایز در باغ مشهد، بیان کرد: لایحه جامع ایمنی 
با همکاری چند سازمان بصورت موازی در حال انجام است که در سال آینده 
مصوب می گردد. برای ایمن سازی ساختمان های جدید همایش با سازمان 
نظام مهندسی ساختمان برگزار کردیم و برای ساختمان های قبلی در سطح 
آمادگی  مشهد  نشانی  آتش  سازمان  هستند،  ایمنی  نواقص  دارای  که  شهر 

مشاوره ایمنی را دارد . 
وی خبر داد: یکی از فعالیت های خوب در سطح ملی، اتحادیه سازمان های 
و  است  شده  انتخاب  امناء  هیات  حاضر  حال  در  بود.  کشور  در  آتش نشانی 
امیدواریم در سال آینده به نتایج خوبی برسیم. همچنین اولین مرکز ایمنی 
سلامت همکاران سازمان در سطح کشور افتتاح کردیم که با حضور روانشناس 

به ریکاوری همکاران می پردازد. 
مدیرعامل سازمان در خصوص افتتاح ایستگاه جدید نیز تصریح کرد: در 
افق تعداد  ایستگاه های مشهد 66 ایستگاه است. بخشی از کار تملک زمین 

است، مکان هایی مشخص شده تا تملک شود و در اختیار سازمان قرار بگیرد. 
برخی از این جانمایی ها در حاشیه شهر خواهد بود. همچنین یک ایستگاه در 
بافت مرکزی و میدان شریعتی در حال انجام است. منتظریم تا زمین تحویل 

ما شود و مراحل ساخت صورت گیرد. 
کافی نیا در خصوص تمهیدات سال جدید نیز گفت: همکاران سالن هایی 
که سالهای گذشته زائرپذیر بوده اند را مورد بازدید قرار داده و نواقص را به 
مناطق اعلام کرده اند، تا اگر شرایط منجر به اسکان اضطراری شود با ایمن 
اسکان داشته باشند. همچنین آموزش های لازم به مدیران مدارس و مساجد 

داده شده است. 
مدیر عامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری مشهد با اشاره 
به اینکه سه گروه ساختمان با اهمیت خیلی زیاد، زیاد و با اهمیت متوسط 
داریم، عنوان کرد: در طول 11 ماه گذشته بالغ بر ۸0 ساختمان اخطار ایمنی 
دریافت کرده اند. 45 ساختمان با اهمیت زیاد اخطار داده شده که برخی مراکز 
بهداشتی هستند. همچنین در 11 ماه گذشته هزار و 340 ساختمان تائیدیه 
ایمنی، 55 مدرسه گواهی ایمنی گرفتند. ۸21 تائیدیه برای ساختمان تجاری 

صادر کردیم و 10۷ ساختمان به مراکز قضایی معرفی کردیم . 
وی در خصوص آتش نشانان خانم نیز توضیح داد: تعدادی همکار آتش 
نشان خانم داریم که در خدمت آنها هستیم و در حوادثی که ویژه بانوان است، 
اعزام می شوند.  دنبال مجوز استخدام هستیم و پیگیری می کنیم. امیدواریم 
چارت  اساس  بر  همچنین  کنیم.  راه اندازی  را  بانوانان  ویژه  ایستگاه  بتوانیم 
سازمانی، 2 هزار و 100 استخدام  باید داشته باشیم که اکنون هزار و 632 

نیرو داریم. در اوایل سال آتی قول مجوز استخدام 200 نفر را داریم.
در  مشهد  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  عامل  مدیر 
مشابه سنوات گذشته همکاران  داد:  نیز خبر  آخر سال  خصوص چهارشنبه 
آماده خدمات در چهارشنبه آخر سال هستند. نیروها و تجهیزات آماده  باش 
استقرار  آن شب  در  که  کردیم  شناسایی  شهر  سطح  در  نقطه   30 هستند. 

خودرو عملیاتی خواهیم داشت.

همزمان با دویست و بیست و یکمین جلسه شورای اسلامی شهر تهران 
خاورشهر  سکونتگاه  کالبدی  طرح  مسکونی  کاربری  ضوابط  بازنگری  لایحه 
در حریم شهرداری منطقه 15 پس از اصلاحات اعمال شده با حداکثر آراء 

تصویب شد.
مهدی عباسی رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای شهر تهران 
در دویست و بیست و یکمین جلسه شورا در جریان بررسی لایحه بازنگری 
ضوابط کاربری مسکونی طرح کالبدی سکونتگاه خاورشهر در حریم شهرداری 
منطقه 15 با بیان اینکه در طرح جدید، در چهار طبقه اجازه ساخت و ساز 
داده شده است، اظهار کرد: اکثریت بافت این منطقه پارسل های 200 متری 
رعایت  و هم عدم  به شهرک کمک شود  که هم  بود  این  ما  هستند. تلاش 

مسائل شهرسازی آسیبی به این شهرک وارد نکند.
بالای 200  قطعه  و 200  هزار  و  ریزدانه  قطعه   2۸ اینکه  اعلام  با  وی 
انتظام  اینکه  برای  امروز  شد:  یادآور  دارد،  وجود  شهرک  این  در  مترمربع 
به گونه ای طراحی شده  بخشی صورت بگیرد، شکل فضایی به هم نخورد؛ 
که پارکینگ ها حذف نشود و نظام واحدها نیز به گونه ای است که با انفجار 

ساختاری مواجه نشود.
عباسی با بیان اینکه با برخی تغییرات حداقل پنج هزار نفر به جمعیت 
و  بگیریم  نظر  در  را  حداکثرها  باید  ما  کرد:  خاطرنشان  شد،  خواهد  افزوده 
این  باید در  واحدهای حداقلی نیز صاحب اختیار هستند. منطق شهرسازی 

واحدها حفظ شود.
بررسی  را  این طرح  ها  کارشناسی شورا ساعت  بدنه  کرد:  تأکید  وی 
رسیده  نتیجه  به  با شهرداری، طرح  برگشت  و  رفت  بارها  از  پس  و  کرده 
با  است. این طرح به آینده شهرک لطمه ای وارد نخواهد کرد. شهرداری 

این نسخه می تواند پروانه ها را صادر کند. اگر این طرح به مسیر تصویب 
نرسد؛  نتیجه  به  است  برود، ممکن  و شهرسازی  معماری  عالی  در شورای 
شورا  این  در  شهر  حریم  برای  خاصی  ملاحظات  و  استانداردها  چراکه 

وجود دارد.
خاورشهر  اینکه  بیان  با  نیز  شورا  رئیسه  هیئت  عضو  شربیانی  جعفر 
ای  ویژه  امتیازات  کرد:  تصریح  است،  شده  واقع   15 منطقه  حریم  در 
تفصیلی  طرح  که  بود  دهه  یک  از  بیش  دارد.  وجود  منطقه  این  در 
مشکل  با  ساز  و  ساخت  برای  مردم  و  بود  نشده  بازنگری  محدوده  این 

بودند. مواجه 
محمد شیری شهردار منطقه 15 نیز گفت: فاز اول شهرک ۹0 هکتار و 
عمدتا ساختمان ها یک یا دو طبقه هستند. فاز دوم 45 هکتار و ساختمان 
های آن در چهار طبقه ساخته شده است. جمعیت پذیری در این محدوده 
از سال 13۹0 از 15 هزار نفر به 13 هزار نفر رسیده و سیر جمعیت نزولی 

بوده است.
مردم  و  است  افزایش  حال  در  محدوده  فرسوده  بافت  داد:  ادامه  وی 
معترض هستند که ساخت و ساز برای آنها صرفه اقتصادی ندارد. امیدواریم با 

تصمیمات اتخاذ شده شیب جمعیت صعودی شود.
شیری با بیان اینکه با این تغییر ساختار ۹ هزار و 500 نفر به جمعیت 
که  اتفاقاتی  خواهیم  نمی  ما  کرد:  خاطرنشان  شد،  خواهد  افزوده  خاورشهر 
برای قیام دشت افتاد در خاورشهر نیز رخ دهد. اهالی منطقه به دنبال پنج 
طبقه بودند اما ما نمی خواهیم ساختار شهرک به هم بریزد و سطح سرویس 

رسانی تغییر کند.
وی اضافه کرد: ما با طرح شورا موافق هستیم؛ امیدواریم طرح به تصویب 

برسد و تنش های ناشی از عدم صدور مجوزها کاهش یابد و مردم از این طرح 
منتفع شوند.

سید محمد آقامیری رئیس کمیته عمران شورا هم با تأکید بر اینکه باید 
امروز قانون جامعی تصویب شود تا مردم درگیر کمیسیون ماده 100 نشوند، 
گفت: باید برای تعداد طبقات، چهار طبقه در نظر بگیریم و حداکثر واحدها در 

ساختمان های با متراژ بالاتر پیش بینی نشود.
مهدی چمران رئیس شورای شهر تهران نیز با تأکید بر اینکه نباید باب 
نیز در ساخت و  انسانی  باید کرامت  بفروش ها عمل کنیم، گفت:  میل بساز 

سازها مورد توجه قرار بگیرد.
کالبدی  طرح  مسکونی  کاربری  ضوابط  بازنگری  لایحه  است  گفتنی 
اعمال  از اصلاحات  سکونتگاه خاورشهر در حریم شهرداری منطقه 15 پس 

شده با حداکثر آراء تصویب شد.

تدوین  با هدف  تهران  میزی سراسری سیلاب در کلانشهر  دور  تمرین 
خط مشی های مناسب برای کاهش آسیب پذیری جوامع شهری، ایجاد و توسعه 
کانال های  ترمیم  و  انهار  پاکسازی  و  لایروبی  هشدار،  پیش بینی  سامانه های 
موجود، آموزش، تدوین دستورالعمل ها و برنامه های عملیاتی و ارتقای سطح 

آمادگی دستگاه های مسئول برگزار شد.
شهر  بحران  مدیریت  و  پیشگیری  سازمان  عمومی  روابط  گزارش  به 
برای  برنامه ریزی  و  بالای خطرزایی سیل  پتانسیل  با  نقاط  تهران، شناسایی 
به حداقل رساندن خطر سیلاب و آبگرفتگی در نقاط شناسایی شده؛ ارزیابی 
مدیریت  ستادهای  نیز  و  ذی مدخل  تخصصی  کارگروههای  امکانات  و  توان 
بحران مناطق 22 گانه در مواجهه با سیل ارتقای سطح آمادگی و هماهنگی 
تدقیق  بحران؛  زمان  در  ارتباطی  بررسی عملکرد سیستمهای  و  ارکان ستاد 
و  تهران  شهر  سیلاب  خطر  پهنه بندی  پروژه  در  شده  پیش بینی  برنامه های 
شناسایی چالش های موجود در فرآیندهای تصمیم گیری و تصمیم سازی با در 
نظر گرفتن پیامدهای ثانویه ناشی از سیل بخش از اهداف تخصصی این تمرین 

دورمیزی را تشکیل می دهد.
علی نصیری رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران در 
این تمرین با اشاره به نتایج مطالعات صورت گرفته در خصوص اثرات احتمالی 
وقوع سیل در تهران گفت: بر اساس مطالعات صورت گرفته در مجموع 55 
از  بیشتر  احتمالی  مخاطره   14 که  شناسایی شد  تهران  در  محتمل  ریسک 

بقیه اولویت دارند.
وی یادآور شد: اعداد به دست آمده از طریق مطالعات و اقدامات فشرده، فنی 
و چند لایه به دست آمده و نشان می دهد که مخاطراتی چون زلزله، سیل، حریق، 
آلودگی هوا، اپیدمی ها، مخاطرات سایبری، قطع برق، تجمعات انبوه، مواد خطرناک 

و زمین لغزش به عنوان مخاطرات اصلی تهران در اولویت قرار دارند.
وی با اشاره به اهمیت توجه به مخاطره سیل در پایتخت از این مخاطره 
به عنوان یکی از جدی ترین خطرات احتمالی برای تهران نام برد و خاطرنشان 
کرد: سیل مخاطره مهمی است که تهران را بارها تهدید کرده و به شهرآسیب 

زده است. وجود 11 رود دره و توپوگرافی و اختلاف ارتفاع ۹00 متری بین 
شده  باعث  همه  طبیعت  در  جدی  دستکاری های  کنار  در  جنوب  و  شمال 
خطرات احتمالی ناشی از وقوع سیل افزایش پیدا کند که باید برای کاهش 

این خطرات برنامه ریزی کرد.
رئیس سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران با اشاره به تمرین 
دورمیزی امروز گفت: در تمرین امروز حضور 50 دستگاه حضور دارند و بیش 
از 200  نقش و وظیفه برای ارکان اجرایی آن تمرین شده و همچنین بیش از 

1300 نفر در این تمرین شرکت دارند. 
استفاده از ارزیابان تخصصی و ارزیابان عضو دوام با هدف استخراج نقاط 
قوت و ضعف بخش دیگری از ابعاد این تمرین بود که رئیس سازمان پیشگیری 

و مدیریت بحران تهران به آن اشاره کرد.
بهره  با  تهران  شهر  بحران  مدیریت  و  پیشگیری  سازمان  است،  گفتنی 
ستادهای  تهران،  کلانشهر  بحران  مدیریت  ستاد  امکانات  و  توان  از  گیری 
تخصصی،  کارگروههای  مشارکت  و  همکاری  نیز  و  مناطق  بحران  مدیریت 
نسبت به برگزاری تمرین دورمیزی سیل در کلانشهر تهران اقدام نمود. این 
تمرین در مرکز عملیات اضطراری )EOC( شهر تهران با حضور کارگروه های 
حضور  با  گانه   22 مناطق  بحران  مدیریت  ویژه  های  پایگاه  در  و  تخصصی 
رؤسای ستادهای مدیریت بحران مناطق و اعضای عمومی و تخصصی آنها به 

طور همزمان برگزار شد.

همزمان با دویست و بیست و یکمین جلسه شورای اسلامی شهر تهران، 
مورد  تهران در سال 1403  تابعه شهرداری  و شرکت های  بودجه سازمان ها 

بررسی قرار گرفت و با 15 رأی موافق تصویب شد.
محمد آخوندی در دویست و بیست و یکمین جلسه شورای اسلامی شهر 

تهران در جریان بررسی بودجه سازمان ها و شرکت های تابعه شهرداری تهران 
در سال 1403 با بیان اینکه در روزهای گذشته جلسه ای در فرمانداری برگزار 
جهت  فرمانداری  نامه  اساس  بر  بودجه  لایحه  در  ایراداتی  کرد:  اظهار  شد، 
اصلاح مطرح شد که باید اصلاحات صورت بگیرد. اصلاحات بودجه عمومی 

باید در بودجه سازمان ها و شرکت ها لحاظ شود.
میلیارد  هزار   130 تابعه  های  شرکت  و  ها  سازمان  بودجه  افزود:  وی 
تومان است که از این میزان 3۷ هزار میلیارد تومان بودجه خالص و ۹3 هزار 
میلیارد تومان ارقام دو بار منظور شده است. سرجمع این اعتبارات به 1۸۸ 

هزار میلیارد تومان می رسد.
با حضور  برنامه و بودجه جلساتی  اینکه در کمیسیون  بیان  با  آخوندی 
تمامی سازمان ها و شرکت ها برگزار شد، خاطرنشان کرد: درآمدهای عملیاتی 
و غیرعملیاتی، پرسنل، کمک ها و تمام موارد در جلسات مورد بررسی قرار 
گرفت. با توجه به روالی که طی شده مشکلی برای بودجه سازمان ها و شرکت 

ها وجود ندارد.
مهدی چمران رئیس شورای اسلامی شهر تهران هم درخصوص اظهارات 

مدیرعامل شرکت مترو مبنی بر تأمین نشدن بودجه برای خرید قطعات جهت 
اورهال، اظهار کرد: انتظار نداشتیم که مدیرعامل مترو بگوید که این شرکت 
بودجه نداشته است و بنده این را نمی پذیرم. حتما باید در شورا توضیح دهند 
که چرا نتوانستند قطعات خرید کنند. وقتی مترو وجود دارد قدر آن را نمی 
دانیم و وقتی یک ایستگاه با مشکل مواجه شود می بینیم که نیمی از شهر 
دچار اختلال می شود. شهرداری امسال همه لوایح را دیر ارائه داده و باید بابت 

این دیرکرد جریمه در نظر بگیریم.
وی با تأکید بر اینکه انتخابات به دور دوم کشیده شد که 50 میلیارد 
تومان بودجه برای پشتیبانی انتخابات پیش بینی شده، خاطرنشان کرد: شورا 
می تواند بودجه در نظر نگیرد و حالا که همکاری کرده نباید توقعات بیش از 

اندازه داشته باشند. اگر شهرداری نبود نمی توانستند انتخابات برگزار کنند.
 1403 سال  بودجه  به  تومان  میلیارد   50 شدن  اضافه  است،  گفتنی 
بودجه  لایحه  و  تأیید  اسلامی  شورای  مجلس  انتخابات  برگزاری  برای 
سازمان ها و شرکت های تابعه شهرداری تهران در سال 1403 با 15 رأی 

موافق تصویب شد.

و  کهگیلویه  استان  گردشگری  و  دستی  صنایع  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
بویراحمد گفت: 2500 تخت هتل ها و مراکز اقامتی علاوه بر واحدهای بوم گردی 

در این استان آماده است.
رزمایش طرح  در  اسفندماه 1402  یکشنبه 20  روز  پور«  طالبی  »سعید 
ترافیک ستاد هماهنگی خدمات سفر نوروز استان با شعار آرامش و امنیت در بهار 
قرآن و طبیعت افزود: استان کریدور شمال به جنوب کشور است و مسافران زیادی 

از این استان عبور می کنند.
وی اظهارکرد: دستگاه های مختلف خدمات رسان آماده خدمات رسانی به 
مسافران و گردشگران است و سیاست دولت توجه ویژه به بحث گردشگری است.

و  کهگیلویه  استان  گردشگری  و  دستی  صنایع  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
بویراحمد خاطرنشان کرد: در استان زیرساخت های خوبی آماده شده است و 
آموزش و پرورش آمادگی برای پذیرایی از مسافران و گردشگران نوروزی نیز دارد.
طالبی پور تصریح کرد: 2500 تخت هتل ها و مراکز اقامتی استان علاوه 
بر واحدهای بوم گردی در استان برای پذیرایی از  مسافران و گردشگران نوروزی 

آماده است.
وی ادامه داد: امیدواریم بتوانیم  به خوبی در ایام نوروز از مسافران و گردشگران 
نوروزی به استان استقبال کنیم تا مسافران و گردشگران با خاطره ای خوش استان 

ما را ترک کنند.

و  کهگیلویه  استان  گردشگری  و  دستی  صنایع  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
بویراحمد عنوان کرد: در زمینه گردشگری مذهبی با توجه به تعداد زیاد بقاع 
متبرکه و تقارن ماه مبارک رمضان و ایام نوروز برنامه های متعددی پیش بینی 

شده است.
طالبی پور تاکید کرد: غرفه های در ورودی شهرها تدارک دیده شده و 
آداب و رسوم، سوغات محلی و صنایع دستی در قالب نمایشگاه هایی به نمایش 
گذاشته می شود.وی بیان کرد: استان کهگیلویه و بویراحمد دارای 2۸5 جاذبه 
از مسافران و  این مناطق آماده استقبال  گردشگری و دیدنی است که همه 

گردشگران نوروزی است.

مدیرعامل سازمان آتش نشانی شهرداری مشهد:

قشر خاصی جامعه هدف ما نیست

ضوابط كاربری مسکونی در خاورشهر تغییر كرد

تمرین دورمیزی سراسری سیلاب در كلانشهر تهران برگزار شد

بودجه سازمان ها و شركت های تابعه شهرداری تهران تصویب شد
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